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1 吉隆坡  中转城市  福冈
集合于吉隆坡国际机场，搭乘飞往日本的航班。

2 福冈 - 142公里 - 大分

 太宰府天满宫
这座神社供奉着菅原道真，他被视为学问、文化和艺术之神。
学生们会来此参拜祈求学业进步和考试合格。

 汤布院
一座温馨宁静的小山城，街道遍布着商店和餐馆。

 金鳞湖
因夕阳西下反射出如鱼鳞般的金光而得名。这里还可以欣赏到
湖面蒸汽升腾的迷人景象，这是淡水和温泉同时流入湖中的温
差效应形成的。

 海地狱
橘红色与瓷蓝色的温泉水池让您叹为观止， 平均水温约高达98
摄氏度。前往下一站之前你可以在此体验足浴。

 别府温泉
日本温泉文化的代表，以其丰富的温泉水量而闻名。

3 大分 - 98公里 - 阿苏山 - 50公里 - 熊本

 阿苏火山大观峰
大观峰是阿苏山最好的观景地，海拔高达936公尺，您可以一
览拥有广阔田野的阿苏地区，阿苏五岳和久住连峰。

 草千里
辽阔的大草原，从这里您可以遥望阿苏火山美景，四季的景色
各有特点。

 米塚（途径）
行驶在阿苏全景线这条路上，就像穿梭在绿色绒毯之中。整片
米冢山坡遍覆着翠绿草原，四季各有不同的美景。

 熊本城
又称为“银杏城”，因历史悠久而被认为是日本三大名城之
一，也是国家特别史迹。

4 熊本 - 105公里 - 出水

 曾木瀑布公园
一个被称为东方尼亚加拉的瀑布群以其壮观的瀑布和自然美景而
闻名。
 出水麓武家屋敷群
【观光牛车体验】【和服体验】
您可以悠闲地乘坐牛车穿梭于古城之中，亦或是身着和服在武士
屋宅中漫步欣赏江户时代的倒影。

曾木瀑布公园曾木瀑布公园
Sogi Falls Sogi Falls 

季节限定

★箱崎八幡神社 (03月02日 - 10月31日) 

门边雕刻着鹤形象的大鈴是箱崎八幡神社的特色，通常用于祈求好运和胜利。

★薩摩酒酿酒厂 (03月02日 - 10月31日)

以生产正宗的烧酒而闻名，如红薯烧酒、大麦烧酒、荞麦烧酒等等。您将有机会

品尝烧酒。

★出水市鹤观察中心 (11月01日 - 03月01日)

每年有超过一万只鹤从西伯利亚飞到出水市过冬，这里是观赏出水之鹤的最

佳地点。 

※ 视天气状况而定

5 出水 - 118公里 - 长崎

 前往长岛码头乘坐渡轮至下一个目的地
 赏海豚体验
乘船出海寻找海豚的踪迹，您有机会近距离观赏野生海豚在大海
间自由自在游弋的可爱身影。（视当日天气情况而定）

 长崎新地中华街
日本三大中华街之一，区域内小巷纵横交错，餐厅商店鳞次栉
比，人们在此可以深入了解日本最早的移民文化之一。

6 长崎 - 153公里 - 福岡

 长崎和平公园
废除核武器与维护世界和平的象征。
 原爆博物馆
展示从世界第一颗原子弹被投下那一刻开始的一连串变化。
 福岡天神
踏入天神，你会被这里的热闹所吸引，商店、酒吧、餐馆和娱乐
场所琳琅满目。

7 福岡  中转城市  吉隆坡
今天，我们将乘搭当日班机返回家园。

※ 行程可能会以最终确定的航班而前后调动。

白鹤 / Crane



1 KUALA LUMPUR  TRANSIT CITY  FUKUOKA
Assemble at Kuala Lumpur International Airport for departure
flight to Japan.

2 FUKUOKA - 142km - OITA

 Dazaifu Tenmangu
This shrine enshrines Sugawara no Michizane, who is regarded as 
the god of learning, culture, and art. Students come here to pray 
for academic progress and success in exams.

 Yufuin
A tranquil small mountain town, its streets adorned with shops 
and restaurants. 

 Lake Kinrin
Kinrinko Lake gets its name from the golden light resembling fish 
scales reflected by the setting sun. Visitors can also witness steam 
rising from the lake’s surface due to the temperature difference 
between fresh water and hot springs.

 Umi Jigoku
The hot spring features a pond of unique cobalt blue or red 
water with temperature of almost 98°C hot spring water. You may 
experience foot spa before moving to next destination.

 Beppu Onsen
The representative of Japan’s hot spring culture is renowned for 
its abundant natural hot springs.

3 OITA - 98km - MT. ASO - 50km - KUMAMOTO

 Aso Daikanbo Chaten
At 936 meters above sea level, Daikanbo Chaten offers the best 
view of Mt. Aso. From here, you can see the Aso region with its 
vast fields, the five peaks of Aso, and the Kuzumi mountain range.

 Kusasenri
A dynamic panorama of glass covered plain. The beauty here 
will melt the heart of natural lovers.

 Komezuka (Passing by)
Driving on Aso Daikanbou Chaten road is like shuttling through a 
green velvet blanket. The Komezuka entire hillside is covered with 
lush green grasslands, each season displaying different scenic 
beauty.

 Kumamoto Castle
Also known as “Ginkgo Castle”, it is considered one of Japan’s 
three famous cities due to its long history and is also a national 
special historical site.

米  / Komezuka 

赏海豚体验赏海豚体验
Dolphin Watching ExperienceDolphin Watching Experience

福冈福冈  FukuokaFukuoka

大分大分  
OitaOita

长崎长崎
NagasakiNagasaki

出水出水  IzumiIzumi

阿苏山 阿苏山 
Mt. AsoMt. Aso

熊本熊本  KumamotoKumamoto

4 KUMAMOTO - 105km - IZUMI

 Sogi Falls
A group of waterfalls known as the Oriental Niagara is renowned 
for its spectacular waterfalls and natural beauty.

 Izumi Fumoto Samurai Residences 
[Ox Cart Sightseeing Experience] [Kimono Experience]
You can leisurely ride in a bullock cart through the ancient city 
or stroll in a kimono admiring the reflections of the Edo period in 
samurai houses.

Seasonal Arrangement:

★Hakozaki Hachiman Shrine (02 Mar - 31 Oct)
The Hakozaki Hachiman Shrine features a large bell, adorned with a 
crane motif. It is often used for prayers seeking good fortune and victory.

★Satsuma Shuzo Brewery (02 Mar - 31 Oct)
Renowned for producing authentic shochu, such as sweet potato 
shochu, barley shochu, and buckwheat shochu, you will have the 
opportunity to taste this distilled liquor.

★Izumi City Crane Observation Center (01 Nov - 01 Mar)
Each year, over 10,000 cranes migrate from Siberia to Izumi City for
the winter. This location offers the best opportunity to observe Izumi’s
cranes.

※ Subject to weather conditions

5 IZUMI - 118km - NAGASAKI

 Proceed to Nasahama harbour to take the ferry to next 
destination
 Dolphin Watching Experience
Search for the traces of dolphins, and you could have the 
opportunity to admire the adorable figures of wild dolphins freely 
swimming in the open sea at close range. (Subject to weather 
conditions)

 Nagasaki Shinchi Chinatown
One of Japan’s three major Chinatowns, the area is crisscrossed 
with narrow alleys, restaurants and shops. People can gain deep 
insights into one of Japan’s earliest immigrant cultures here.

6 NAGASAKI - 153km - FUKUOKA

 Peace Park Nagasaki 
A symbolism of abolishing nuclear weapons and maintaining 
world peace.

 Nagasaki Atomic Bomb Museum
Showcasing a series of changes from the moment the world’s 
first atomic bomb was dropped.

 Fukuoka Tenjin
Stepping into Tenjin, you’ll be drawn in by the lively atmosphere—
shops, bars, restaurants, and entertainment venues abound.

7 FUKUOKA  TRANSIT CITY  KUALA LUMPUR
Proceed to airport for your flight back home and big farewell to 
Japan. 

※ Sequence of the itinerary is subject to change according to the 
final flight confirmation.



酒店 
HOTEL

午餐
Lunch

早餐
Breakfast

晚餐
Dinner

D1 - - - - -

D2
大分（1晚）
Oita (1 Night)

别府温泉杉之井酒店或同级 
Beppu Onsen Suginoi Hotel or similar

机上用餐 
Meal on Board ✓ ✓

D3
熊本（1晚）
Kumamoto (1 Night)

熊本大和鲁内酒店或同级
Daiwa Roynet Hotel Kumamoto or similar

酒店 
Hotel ✓ ✓

D4
出水（1晚）
Izumi (1 Night)

泉国屋酒店或同级
Sengokutei Hotel or similar

酒店 
Hotel ✓ ✓

D5
长崎（1晚）
Nagasaki (1 Night)

长崎光芒酒店或同级
Candeo Hotel Nagasaki or similar

酒店 
Hotel ✓ ✓

D6
福冈（1晚）
Fukuoka (1 Night)

天神文华酒店或同级
Hotel Oriental Express Fukuoka Tenjin or similar

酒店 
Hotel ✓ ✗

D7 - -
酒店 
Hotel

机上用餐 
Meal on Board -

•太宰府天满宫
•汤布院
•金鳞湖
•海地狱
•阿苏火山大观峰
•草千里
•米塚
•熊本城
•曾木瀑布公园

•出水麓武家屋敷群
•赏豚体验
•长崎新地中华街
•长崎和平公园
•原爆博物馆
•福冈天神
•观光牛车体验
•和服体验
•温泉体验

• Dazaifu Tenmangu
• Yufuin
• Lake Kinrin
• Umi Jigoku
• Aso Daikanbo Chaten
• Kusasenri
• Komezuka
• Kumamoto Castle
• Sogi Falls

• Izumi Fumoto Samurai Residences
• Dolphin Watching Experience
• Nagasaki Shinchi Chinatown
• Peace Park Nagasaki
• Nagasaki Atomic Bomb Museum
• Fukuoka Tenjin
• Ox Cart Sightseeing Experience
• Kimono Experience
• Onsen Experience

行程亮点
HIGHLIGHT

豪华烤海鲜套餐 / 陶板烤地鸡料理 / 日式烧烤自助餐 Luxury Grill Seafood / Izumi Grill Organic Chicken Cuisine / 
BBQ & Buffet

美食
GOURMET

03-2779 6899
016-324 48992nd Floor, Bangunan WSF, 42B & 42-1B, Jalan Sultan Ismail, 50250 Kuala Lumpur, Malaysia. 

Reg No. 200501002258 (679304-T) (KPK/LN No. 5187)

 Vacations Sdn. Bhd.
(Formerly known as Apple Flexi Holiday Sdn. Bhd.)

熊本城 / Kumamoto Castle
地狱谷 / Umi Jigoku 长崎平和公园 / Nagasaki Peace Park

Travel Essentials:
Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) 
months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired. 
Travel Insurance - It’s essential that you take out comprehensive travel insurance before travel. 

Terms & Conditions:
1. Itineraries, meals, hotels, and transportation are subject to change without prior notice. 
2. UVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen 

circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure. 
3. UVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media

where such information may be presented; UVSB reserves the right to make corrections as required. 
4. Every person participating in UVSB’s tours shall travel at his/her own risk. UVSB shall not be held

liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any 
transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes. 

5. For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://ubingo.my/home/terms.php
6. All pictures shown are for illustration purpose only. 

Note: UVSB refers to UbinGO Vacations Sdn Bhd.

Japan Tours – Additional Terms & Conditions: 
1. Tours are conducted in Mandarin, with simple translation in English if required.
2. For booking triple-share rooms please note that additional bed is based on “roll-away” bed.
3. Tour fare quoted is for MALAYSIAN, the non-Malaysian surcharge applied. 

旅行必备:
护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起)，并且取得必要的签证和准证。 
旅游保险 - 出发前，建议您购买全面的旅游保险。

条规:
1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动，恕不另行通知。 
2. 若出现无法预测的特殊情况特别是在旅游旺季期间，UVSB将保留更改或取消行程的权利。 
3. 若UVSB的宣传手册或任何传播媒介，出现任何形式的印刷失误或遗漏，本公司一概不负责，并且保

留更正的权利。 
4. 每位参与UVSB团的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如：交通延

误/取消、疾病、天气、示威、战争等等)，因而引发额外支出的问题，UVSB一概不负责，旅客需自
行负责额外的费用。 

5. 详情条规，请参阅单据背页或浏览 https://ubingo.my/home/terms.php
6. 以上图片仅供参考，请以实物为准。

备注: UVSB为UbinGO Vacations Sdn Bhd。

日本团 - 附加条规: 
1. 所有行程以中文讲解为主。 若有需要，将提供简单的英语翻译。
2. 如预定三人间，提供的额外床垫为滚动式折叠床。
3. 团费仅适用于大马公民，外国公民则需缴付额外费用。

For Agent Use Only:
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Tentative Flight Details - Subject to Change


